
Zpráva ze schůzky školního parlamentu 

25. 10. 2023 

 

PŘÍTOMNÍ ZÁSTUPCI TŘÍD:       PŘÍTOMNÍ ZÁSTUPCI ŠKOLY: 

 

5. ročník – Adéla Halouzková       Ing. Pavel Viskot 

6. ročník – Mirek Pluskal        Mgr. Iveta Jebáčková 

7. ročník – Matěj Mrkva 

8. ročník – Matěj Kyprý 

9. ročník – Soňa Viskotová 

 

NÁVRHY JEDNOTLIVÝCH TŘÍD: 

 5. ročník 

Navrhují automaty na jídlo a pití nebo alespoň kelímky se jmény, které by byly trvale umístěny ve třídě. 

Dále navrhují, aby se zavedlo plošné pravidlo nepsat testy v pondělí. 

6. ročník 

Navrhují automaty na jídlo a rádi by vyměnili rozbitou žaluzii ve třídě. 

7. ročník 

Navrhují automaty na jídlo a plošné pravidlo nepsat testy v pondělí. 

8. ročník 

Chtějí lepší výzdobu ve třídě (nekonkretizováno), jezdit více na výlety a pořídit do třídy gaučík. 

9. ročník  

Navrhují automaty na jídlo a rádi by některé informace hlásili rozhlasem (např. svátky, obědy) 

 

Pan ředitel navrhuje akce pro reprezentaci školy, které by měli v kompetenci sami žáci (např. prezentace 

pro celou školu), navrhuje pořízení kulečníku (nebo jiné volnočasové aktivity), pokud by o ni byl zájem. 

Zároveň vyzývá žáky k práci s 3D tiskárnou, kterou má škola k dispozici. 

 

VÝSLEDKY JEDNÁNÍ: 

Všechny otázky budou dále projednány.  

Žaluzie bude opravena v rámci běžných oprav. Jídelní automaty jsou zvažovány a budou tématem na 

pedagogické radě. Cílem je pořídit kvalitní potraviny s minimem cukru. Nabídka na trhu ale v tomto není 

příliš pestrá.  

Pořízení gaučíku do 8. třídy bude zváženo. Výzdoba a výlety zůstávají k rozmyšlení žákům, rádi bychom 

slyšeli konkrétní návrhy. 

Žáci také mají do další schůzky přemýšlet o způsobech reprezentace školy. Návrhy se prodiskutují na dalším 

zasedání školního parlamentu. 


